
Referat af bestyrelsesmøde den 3. oktober 2023. 
 
 
Til stede: Berit, Kirsten, Eva, Do og Alice (samt Vibeke på Facetime) 
 
Fraværende: Aase. 
 
Dagsorden: 
 

1. Evaluering af Generalforsamlingen 
*Forslag, vi skal arbejde videre med inden næste sæson- 

   
2. Konstituering af bestyrelsen 

 
3. Økonomi 

*Præmiebeholdning efter afslutningen 
* Sponsorer. 

 
4. Turneringsprogram for næste sæson 

 
5. Øvrige vinteropgaver – se vedlagte skema 

 
6. Evt. 

 
7. Næste møde. 

 
Ad. 1.  Alle var enige om, at generalforsamlingen var forløbet godt, og at der var en 
god stemning. Der var ingen forslag til videre behandling i bestyrelsen. 
 
Ad. 2.  Bestyrelsens konstituering blev således. 
 
            Berit formand (kvinde) 
            Kirsten næstformand (kvinde) 
            Alice kasserer og referent 
            Eva medlem 
            Aase medlem 

1. suppleant Do 
2. suppleant Vibeke. 

 



Ad.3.  Økonomien er uændret og der er en lille præmiebeholdning på lager, som vi 
kan overføre til næste års præmier.  Eva udarbejder et skema til udfyldelse af vores 
præmiebeholdning, så vi alle har et overblik hvad der på ”lager”. 
 
Vi har ikke mange faste sponsorer, men Do tilbød at finde nye sponsorer, hvor vi 
køber en præmie og modtager en sponsorpræmie. 
 
Ad.4. Vi drøftede programmet for turneringer i næste sæson omkring slagspil, 
forlæns-og baglæns starter, venskabsturneringer, hulspil, order of merit,  da det 
snart skal fastlægges endeligt. 
 
Ad.5. Som altid gennemgik vi fordelingen af vores vinteropgaver, så vi er klar til 
næste sæson. 
 
Ad.6. En snak om indkøb af bluser, kasketter, skygger blev drøftet, samt den 
sædvanlige disputs om blandede handicaps 3-eller4- bolde blev vendt. 
 
Ad.7. Næste møde torsdag den 30. november kl. 11.00. 
 
 
Ref. Alice 
 
  
 
 

 
 


